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İŞİN AYRINTISINA DALMANIN YARARI YOKTUR
  

Selamünaleyküm. Sevgili Hocam ben Rusya'da öğrenciyim, başıma birkaç olay geldi ve tövbe
ettim. Benim ailem Alevi olduğu için Namaz kılmayı bilmiyordum ama doğru yola girmek için
çabalıyorum Hocam. Burada cuma günleri Tatar Camisine gidiyorum, inşallah tamamen namaz
kılmayı da öğrenirim. İnternette dolanıyordum gusül abdestine rastladım, okudum ve doğru alıp
almadığımı anlayamadım. İnternette insanlar başından savma yazıp işin içinden çıkmışlar. Allah
Rızası için hiç bilmeyenler için anlatabilir misiniz? Hem bu şekilde diğer insanlar da faydalanmış
olurlar Hocam. Lise okurken sağ olsun din kültür hocamdan güzel şeyler öğrendim fakat Gusül
abdestini sanırım doğru almıyorum. Çok özür dilerim ama yazmak zorunda kaldım. Ben önce
edep yerlerini temizler daha sonra niyet ederim. Sonra Ellerimi dirseklerime kadar bir defa
yıkarım; daha sonra yüzümü yıkar ve sağ ayağımı, sonra solu yıkarım. Ellerimi sabunla
yıkadıktan sonar da ağzıma sonra burnuma üç defa su alırım. Kulaklarımı temizler ensemi de
mest ettikten sonra, bir defa daha niyet ederim. Aynı işlemi bir defa daha yaptıktan sonra kafamı
sonra sağ omzumu ve sol omzumu yıkar ve kulaklarımı temizlerim böylece gusül abdestini
bitiriyorum. Ben gusül abdestini doğru alıyor muyum? Nasıl almam gerekiyor neler yapmam
gerekiyor hocam?...

  

Cevap: Bu işin ayrıntısına dalmanın hiçbir yararı yoktur. Gusül şöyle yapılır: Önce Eûzu
besmele çekilip eller ve edep yerleri yıkanır. Sonra güzelce abdest alınır. Ardından da başa, sağ
ve sol omza su dökülüp vücut iyice ovulur, her tarafa suyun ulaşmasına çalışılır. Ardından yine
önce başa, sonra sağ ve sol omza su dökülüp vücut güzelce ovulur. Üçüncü defa da yine başa,
sağ ve sol omuzlara su dökülüp beden ovulur. İşte gusül budur. Böyle yapmak sünnettir. Ama
duşun altına girip bedenin her tarafını yıkamakla da beden temizlenmiş, gusül yapılmış olur.
Ama Peygamberimizin uygulaması biraz önce anlattığım gibidir.

  

İkide birde niyet etmenin de manası yoktur. Niyet, ne yaptığını içinden geçirmek, ne yaptığını
bilmek demektir. Gusül almak düşüncesiyle banyoya girip yıkanmaya başlamak niyettir. Bunu dil
ile bir kez söylemek de güzeldir. Ama dil ile söylemek şart değildir. Ne yaptığını içinden
geçirmek yeterlidir. 

  

Evlâdım namazını kıl, namazsız din olmaz. Din Kur'ân'ın anlattığıdır. Kur'ân her surede namazı
vurgular. İbadetsiz din olur mu? Falanca mezhebin mensubu olduklarını söyleyip namazın
olmadığını iddia edenler, gerçekte ya mensuboldukları iddia ettikleri mezhebin temelini
bilmiyorlar veya kasıtlı davranıyorlardır. Alevîlik Hz. Alî'ye bağlılık demektir. Hz. Alî'nin ömrü
ibadetle geçmiştir. O,İslâm'ı hayatın her alanına hâkim kılmak için beş yıla yakın bir zaman
süren Halifeliği döneminde büyük uğraş vermiş ve sonunda şehadetle şereflenip uğrunda
feday-i can etmek için her an amade olan, amcasının oğlu, aynı zamanda kayınpederi,
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Peygamberlerin Hatemi Hz. Muhammed Aleyhisselâm'ın yanına gitmiştir. Onu sevenler onun
gibi hareket ederler. Namazın olmadığını iddia edenlerin gerçek Alevilikle ilgileri yoktur. Bu iddia
Aleviliğe hakarettir. Bana Alevi olduğunu söyleyen bir herif, "Biz sizin
sözlerinize değer vermeyiz. Şarabımızı da içeriz..." gibi laflar etti ve bunun en doğru
Müslümanlık olduğunu söyledi. Aslında bu Müslümanlık değil
tam anlamıyla küfürdür. Hiç kimse Kur'ân ile alay edemez. Sen doğru yolu bulmuşsun, o yoldan
ayrılma, eğri yollara düşme. Selamlar, sevgiler... 
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